

Referat Sentralstyremøte – 5.-7.11.2021

- Sted:** Thon Oslofjord
- Deltakere:** Joachim Svendsen, Monica Samland Lund, Cathrine Pettersen, Sonja Lillevik og Fiona Druett.
- Sekretariatet:** Janicke Frostad-Mathisen
Susanne Angell-Olsen, Bård Standal, Andreas Hole (deltok på deler av møtet)
- Meldt forfall:** Annette Drangsholt, Ruth Gravdal

Saksliste

Saksnr.	Saksinformasjon
Fredag 5. november	<p>Møte med ressursgruppen for voksne med ASD</p> <p>Treff for voksne med ASD: Ettersom Scandic Helsefyr var karantenehotell for innreisende, ble vi nødt til å forandre hotell til Thon Oslofjord. Dessverre opplevdes det noe mer vanskelig å finne frem.</p> <p>Ressursgruppen er stort sett fornøyd og opplever å få god hjelp fra sekretariatet. Eventuelle saker tas med Ellen Støa.</p> <p>Foreningen jobber med nye nettsider, og sekretariatet sender nettsiden til gjennomsyn hos ressursgruppen den.</p> <p>Autisme i dag: Etter hvert redaksjonskomitemøte sender sekretariatet ut punkter over hva som er snakket om. Hege, som er ressursgruppens representant i redaksjonskomiteen, holder ressursgruppen oppdatert.</p>
Fredag 5. november	<p>Møte med Kontrollkomiteen</p> <p>Joachim og Fiona forklarte prosessen vedrørende endringer i vedtektene og mandatet til Kontrollkomiteen (KK). KK syntes det er noe uklart hva deres oppgave er, og hva det ligger i ordet «landsmøtets kontrollorgan». Det virker uhensiktsmessig å føre protokoller fra KKs møter, da sakspapirene vil fungere som protokoller. Videre ønsker KK å møte når det er påkrevet, og ikke minst to ganger i året. Kan endres til: Kontrollkomiteen skal dokumentere sin virksomhet, og møtes ved behov. KKs vedtak skal være enstemmige.</p> <p>KK skal påse at sentralstyret handler i samsvar med formål, vedtekter og vedtak vedtatt av landsmøtet. For eksempel vil det kunne være kontrollkomiteens oppgave å sørge for at Sentralstyret ikke forskjellsbehandler for eksempel ulike lokallag.</p> <p>Vedtak: Sentralstyret tar innspillene til etterretning, og vil jobbe videre med vedtektene før landsmøtet.</p>

	<p>Sekretariatet sender kopi av møteplan, innkalling og referat fra sentralstyremøte.</p> <p>KK inviteres til Tillitsvalgtsamlingen 22-24 april.</p>
59/21	<p>Godkjenning av sakliste</p> <p>Sakslisten er godkjent</p>
60/21	<p>Godkjenning av referat</p> <p>Referatet er godkjent digitalt.</p>
61/21	<p>Forberedelse til møte med Kontrollkomiteen</p> <p>Sentralstyret gikk igjennom mandatet og vedtektene til Kontrollkomiteen. Se referat fra møtet over.</p>
62/21	<p>Økonomi og medlemsrapport</p> <p>Medlemsrapport Janicke Frostad-Mathisen gikk igjennom medlemsrapporten. Antall betalende medlemmer fortsetter å øke, og hadde per 6. oktober 6620 betalende medlemmer. Det er fremdeles en del som ikke har betalt, disse følges opp av sekretariatet. Det legges ut på Facebook når kontingent og påminnelser sendes til neste år.</p> <p>Henvendelse Nord-Trøndelag (behandles som B-sak)</p>
63/21	<p>Ledermøte i Bodø</p> <p>Janicke Frostad-Mathisen gikk igjennom programmet for ledermøtet i Bodø. Sentralstyret møtes torsdag 18. november. Fagdagen, fredag 19. november har 70 påmeldte (plass til 75). Lørdag 20. avholdes strategisamling, mens selve ledermøte avholdes søndag 21. Ruth Gravdal vil være møteleder.</p>
64/21	<p>Strategiutvalget</p> <p>Fiona Druett redegjorde for strategiutvalgets arbeid og forberedelsene til strategisamlingen 20. november. Utvalget har hatt en fysisk samling, og ønsker også å møtes i januar og juni for å gå igjennom rapportene til Jan Heitmann i etterkant av storsamlingene. Storsamling 2 avholdes på tillitsvalgtskoleringen. Samlingene ledes av Fiona og Jan Heitmann.</p>
65/21	<p>Tillitsvalgtopplæring våren 2022</p> <p>Sentralstyret gikk igjennom tilbud og utkast til program for tillitsvalgtopplæringen våren 2022. Sentralstyret ønsker å avholde arrangementet i nye lokaler i Wergelandsveien. Alle tillitsvalgte, valgkomiteene og kontrollkomiteen inviteres.</p> <p>Vedtak: Sekretariatet holder av hotellrom og fortsetter arbeidet med rammeprogram og budsjett.</p>

49/21	Henvendelse fra medlem i Hordaland (behandles som B-sak)
66/21	<p>Informasjon fra administrasjonen (Andreas Hole deltok)</p> <p>Bemanning Orgservice har ansatt to nye, som tiltrer 3. januar: Aurora Salmelid og Emma Bodman. Susanne Angell-Olsen går ut i permisjon 3. desember.</p> <p>Søknader/rapporteringer Høstleiren som ble gjennomført i høst med støtte fra Bufdir, var svært vellykket. Det er ønskelig at man søker til neste år (frist 15.november), med to leiropphold, et på kysten på sommeren, og et på fjellet på vinteren.</p> <p>Sentralstyret ønsker å videreutvikle dette prosjektet, og sjekke om det er mulig å søke om forskningsmidler enten fra EU, Stiftelsen Dam, Forskningsrådet eller lignende. Målet kunne for eksempel være å få dokumentere effekten av et slikt opphold med tanke på psykisk helse for deltakerne.</p> <p>Prosjekter: Likepersonsfilmene, Hjemmeside og kunnskapsbase, Tiktok-konkurransen Sekretariatet jobber med flere større prosjekter støttet av Stiftelsen Dam. Likepersonsfilmene er ferdig innspilt, og det jobbes nå med den tekniske løsningen. I tillegg jobbes det med ny hjemmeside og kunnskapsbase. I samråd med prosjektgruppen er det blitt søkt om utsettelse hos Stiftelsen Dam for kunnskapsbasen. Dette for å sikre at innloggingsmuligheten blir mest mulig optimal. Innloggingsløsningen vil være avhengig av nytt medlemssystem. Vi har også fått bevilget penger til en Tiktok-konkurranse fra Stiftelsen Dam. Prosjektet har oppstart i desember.</p> <p>Nytt medlemssystem - Winorg Orgservice har fått nytt medlemssystem, Winorg, og Autismeforeningen vil bli overført i februar/mars. Winorg er norsk medlemsregister, som har spesialisert seg på nordiske organisasjoner og brukes blant annet av Kreftforeningen, Utdanningsforbundet, FFO og partiet Høyre.</p>
67/21	<p>Møte med politikere (Andreas Hole deltar)</p> <p>Det er ny regjering, og mange nye på Stortinget, og viktig å ta kontakt med representanter på Stortinget. Sentralstyret ønsker å ta opp følgende temaer:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Utdanning <ul style="list-style-type: none"> o Organisering av undervisning for personer med autisme. Man kan ikke kreve at det er likt for alle, og man må se elevens behov. o Forberede overganger - Kommunal forvaltning <ul style="list-style-type: none"> o Bolig o BPA

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Fast koordinator - Helse og omsorg <ul style="list-style-type: none"> ○ Utredningsløp ○ Komorbiditet ○ Likebehandling uansett hvor man bor i landet ○ Psykoedukasjon - Arbeid og sosial <ul style="list-style-type: none"> ○ Varig tilrettelagt arbeid (VTA) og varig tilrettelagt for ordinær bedrift (VTO) - Familie og kultur <ul style="list-style-type: none"> ○ Rett på fritid ○ Støttekontakter med anstendig lønn - Finans <ul style="list-style-type: none"> ○ Kredittvurderinger <p>Vedtak: Diskusjonen fortsetter på neste møte. Til møtet forbereder sekretariatet en liste over aktuelle personer å ta kontakt med.</p>
68/21	<p>Autisme i dag</p> <p>Sekretariatet sender punkter over tema og hva som har blitt snakket om på redaksjonskomitemøtene. Dette sendes også til ressursgruppen. Neste tema til Autisme i dag er jenter og ASD. Det planlegges også et tema om infantil autisme herunder EIBI, «det er sosialt å være gamer», tungt omsorgsarbeid kan gi helsevansker, sjeldne diagnoser (Hellers syndrom), seksualitet og livsløp (sjekk ut Bernt Barstad) autisme og OCD (kryssdiagnostisering, komorbiditet).</p> <p>Det er ønskelig at lokallagene har mulighet til å bestille flere eksemplarer av Autisme i dag. Sekretariatet sender ut bestillingskjema til lokallagene. Sentralstyret dekker opp til fem eksemplarer. Ordningen vil bli evaluert.</p>
69/21	<p>Oppfølging av saker, møter og invitasjoner</p> <p>Sentralstyret deltar på Autism Europe 2022 Congress i oktober. Det er kun en person som kan være representant for foreningen. Sonja blir hovedrepresentant, og Fiona blir intern vara.</p>
70/21	<p>Møteplan våren 2022</p> <p>Utsettes til neste sentralstyremøte.</p>
71/21	<p>Eventuelt</p> <p>Henvendelse fra Akershus: Mangfoldsplakaten</p> <p>Akershus har sendt e-post om at de ønsker at foreningen skal skrive under på mangfoldsplakaten. Sentralstyret ønsker at dette sendes inn som sak til Landsmøtet, da dette vil få konsekvenser for hele organisasjoner.</p> <p>Henvendelse Rippe/Totland omsorgsbolig i bofellesskap:</p>

Sekretariatet videresender til lokallaget og svarer at de må ta kontakt med kommunen og regionalt fagmiljø for autisme og tourettes, eller voksenhabiliteringen i kommunen.

Henvendelse fra Helene Kværnø:

Helene Kværnø i Telemark lokallag har kontaktet sentralstyret for bistand i en sak hun har mottatt. Sentralstyret oppfordrer lokallaget til å varsle til statsforvalteren, og kontakte relevante politikere i helse- og omsorgskomiteen

Høring om tvangsloven:

Autismeforeningen er med på tre høringssvar, i samarbeid med FFO, et samarbeid med NFU og andre organisasjoner, samt et eget høringssvar. I samarbeid med NFU er hovedfokuset at man ønsker å innføre CRPD i Menneskerettsloven først, før man endrer Tvangsloven. Susanne gikk igjennom utkastet til foreningen.